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BR.0002.4.2023.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XLV/2023 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 13 czerwca 2023 roku 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XLV sesję Rady Gminy Baranów o godz. 12:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Radny P.Marciniak, Radny M.Tyra,) Panią Wójt 

B.Lewandowską – Siwek, pracowników Urzędu Gminy oraz informatyka.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 12 Radnych, co stanowi 

quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem:  https://baranow.esesja.pl/transmisja/38612/sesja-rady-

w-dniu-wtorek-13-czerwca-2023.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Baranów w 2022 roku. 

6. Debata nad Raportem o stanie Gminy Baranów w 2022 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Baranów wotum zaufania. 

8. Przedstawienie sprawozdań: finansowego oraz z wykonania budżetu Gminy za rok 2022:  

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Baranów sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2022 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i objaśnieniami, 

b) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Baranów za 2022 rok, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Baranów o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2022 rok, 

d) dyskusja.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Baranów za 2022 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Baranów z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Donaborów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Baranów, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Baranów oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/38612/sesja-rady-w-dniu-wtorek-13-czerwca-2023.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/38612/sesja-rady-w-dniu-wtorek-13-czerwca-2023.htm
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15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Mroczeń. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Baranów 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Jankowy.  

18. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zamknięcie sesji.      

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad. 

Wójt Gminy Baranów Bogumiła Lewandowska – Siwek zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad 

poprzez dodanie w punkcie 18 porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2023-2027 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 18 porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2023-2027 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Baranów w 2022 roku. 

6. Debata nad Raportem o stanie Gminy Baranów w 2022 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Baranów wotum zaufania. 

8. Przedstawienie sprawozdań: finansowego oraz z wykonania budżetu Gminy za rok 2022:  

a. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta  Gminy 

Baranów sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2022 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i objaśnieniami, 

b. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Baranów za 2022 rok, 

c. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Baranów o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2022 rok, 

d. dyskusja.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Baranów za 2022 rok.  

10.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Baranów z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. 



3 

 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 rok. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Donaborów. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Baranów, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Baranów oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Mroczeń. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Baranów 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Jankowy.  

18.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2023-2027. 

19.  Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

20.  Wolne wnioski i informacje. 

21.  Zamknięcie sesji.      

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Porządek obrad został przyjęty przez Radnych jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Wójt B.Lewandowska - Siwek przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji. 

Powiedziała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały zrealizowane (06:08 – 07:40 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie międzysesyjnym: 

- 24 maja uczestniczyłem w Gminnym Dniu Matki w Mroczeniu  

- 3 czerwca na zaproszenie Baranowskiego Studia Tańca uczestniczyłem w I Ogólnopolskim Turnieju 

Tańca Towarzyskiego o puchar Wójta Gminy Baranów, który odbył się w hali sportowej w Baranowie  

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęły: 

- 23 maja wpłynęło sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Baranów z 

organizacjami pozarządowymi za rok 2022 – sprawozdanie zostało przesłane Radnym e-mailem oraz 

udostępnione w informatorze e-sesji . 
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Ad. 5 Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Baranów w 2022 roku. 

Wójt Gminy Baranów B.Lewandowska – Siwek przedstawiła Raport o stanie Gminy w 2022 roku, 

omawiając poszczególne jego elementy (09:05 – 18:24 minuta transmisji). Dodała, że otrzymaliśmy 

III miejsce w Polsce w rankingu finansowym gmin wiejskich za realizację budżetu w 2022 roku oraz 

V miejsce w Polsce w rankingu zrównoważonego rozwoju jednostek samorządu terytorialnego. 

Powiedziała, że jest to ogromny sukces naszej gminy, który zawdzięczamy Radnym i pracownikom 

Urzędu Gminy, dobrej i ścisłej wzajemnej współpracy. P.Wójt podziękowała Radnym, 

przedsiębiorcom, mieszkańcom Gminy i Sołtysom, społecznikom i organizacjom pozarządowym, 

wszystkim pracownikom za zaangażowanie i pracę. Raport o stanie Gminy Baranów w 2022 roku 

dostępny jest na stronie BIP Gminy Baranów pod adresem: http://bip.baranow.pl/?a=8148 

 

Ad. 6 Debata nad Raportem o stanie Gminy Baranów w 2022 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że nikt z mieszkańców nie zgłosił się do udziału 

w debacie. Zaprosił Radnych do dyskusji nad Raportem o stanie Gminy Baranów w 2022 roku. 

Wobec braku zgłoszeń Radnych do dyskusji, Przewodniczący Rady powiedział, że skoro nikt z 

Radnych i mieszkańców nie chce debatować nad Raportem to uważa, że Radni są zadowoleni z 

przedstawionego Raportu i nikt, także mieszkańcy nie mają zastrzeżeń do działalności Pani Wójt jako 

włodarza naszej Gminy. Pogratulował także Pani Wójt zaufania ze strony Radnych i mieszkańców. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Baranów wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania 

(głosowanie bezwzględną większością ustawowego składu rady). 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Baranów wotum 

zaufania. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLV/382/2023 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Przedstawienie sprawozdań: finansowego oraz z wykonania budżetu Gminy za rok 2022: 

Najważniejsze elementy sprawozdania finansowego oraz z wykonania budżetu za 2022 rok 

przedstawione zostały przez Panią Wójt podczas omawiania Raportu o stanie Gminy Baranów w 2022 

roku (pkt 5 porządku obrad). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej: 

Ad. 8a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta  

Gminy Baranów sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2022 rok wraz z informacją o 

stanie mienia komunalnego i objaśnieniami 

http://bip.baranow.pl/?a=8148
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P.Skarbnik odczytała Uchwałę Nr SO-3/0954/269/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 28 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym 

przez Wójt Gminy Baranów sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2022 rok wraz z 

informacją o stanie mienia i objaśnieniami (21:06 – 45:50 minuta transmisji) - kserokopia stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad. 8b) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2022 rok 

Członek Komisji Rewizyjnej Radny Ryszard Stasiowski przedstawił Protokół Nr 46/2023 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów z dnia 15 maja 2023 roku oraz Uchwałę Nr 6/2023 w 

sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2022 rok wraz z 

uzasadnieniem (46:17  – 1:06:01 minuta transmisji) - kserokopia stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad. 8c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Baranów o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2022 rok 

Członek Komisji Rewizyjnej Radna Magdalena Florczak odczytała Uchwałę nr SO-3/0955/91/2023 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 19 maja 2023 roku w 

sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Baranów z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok (1:06:21 – 1:15:09 

minuta transmisji) - kserokopia stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad. 8d) dyskusja.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zaprosił Radnych do dyskusji nt. wykonania budżetu za 2022 

rok. Wobec braku zgłoszeń Radnych do dyskusji, Przewodniczący Rady powiedział, że wykonanie 

budżetu za 2022 rok zostało pozytywnie zaopiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową w 

Poznaniu oraz przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Baranów. W związku z powyższym 

Przewodniczący przychylił się do wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy Baranów 

Bogumile Lewandowskiej – Siwek absolutorium za 2022 rok.  

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Baranów za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Baranów za 2022 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLV/383/2023 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Baranów z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania 

(głosowanie bezwzględną większością ustawowego składu rady).  
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Baranów z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLV/384/2023 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że Pani Wójt otrzymała absolutorium. 

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek podziękowała za otrzymanie wotum zaufania i udzielenie 

absolutorium. Dodała, że wspólnie budujemy naszą Gminę, która pięknieje i zajmuje wysokie miejsca 

w rankingach. Jeszcze raz podziękowała Radnym za współpracę.   

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer pogratulował Pani Wójt i ogłosił 10 minut przerwy (1:20:07-

1:30:10 minuta transmisji). 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer wznowił obrady po przerwie i poprosił P.Skarbnik Marzenę 

Żłobińską o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (1:30:24 – 1:36:32 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Teresa Jerzyk 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 

 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XLV/385/2023 - stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (1:37:27 – 1:38:40 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i 

ustalenia jej przebiegu. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLV/386/2023 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Donaborów 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (1:39:24 – 1:40:46 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Donaborów  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLV/387/2023 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Baranów, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Baranów oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (1:41:34 – 1:42:51 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Radna Teresa Jerzyk powiedziała, że rodzice wnioskowali o przystanek na Kolonii II, tak by dzieci nie 

musiały być dowożone do Grębanina na przystanek. Dodała, że nie ma tam ścieżki i nie jest tam 

bezpiecznie, a autobus mógłby jeździć przez Żurawiniec i Kolonię II.  

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek odpowiedziała, że klasy 1-3 są w Grębaninie i do tej szkoły 

dzieci nie dowozimy, a jeżeli chodzi o starsze dzieci, które jeżdżą do szkoły w Mroczeniu to 

ustaliliśmy 1 przystanek przy szkole w Grębaninie i tych ustaleń nie zmieniamy, nigdy dzieci z 

Kolonii nie były dowożone do szkoły w Grębaninie. Dodała, że przy przekształceniu szkoły w 

Grębaninie w szkołę filialną była zasada, że będziemy dzieci dowozić z Grębanina do Mroczenia i 

stąd przystanek jest przy szkole do której te starsze dzieci by uczęszczały.  
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Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Baranów, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Baranów oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLV/388/2023 - stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Mroczeń. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (1:46:35 – 1:48:33 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mroczeń  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLV/389/2023 - stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (1:49:20 – 1:52:10 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Baranów  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLV/390/2023 - stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Jankowy.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (1:52:54 – 1:53:45 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Jankowy  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLV/391/2023 - stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów 

na lata 2023-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (1:54:32 – 1:54:55 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2023-2027 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
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Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLV/392/2023 - stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

 

Ad. 19 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 20 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

- Brak.  

 

Ad. 21 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XLV sesji o godz. 14:02. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy    

            Małgorzata Fras     

 

 

Podpisał: 

 Przewodniczący Rady Gminy Baranów 

                    Marian Kremer                                                                                                                                                                       

 


